



## 一天免费游碧桂园金海湾，马来西亚、新山依斯干达

本会与C&H JB Project Team 联办，组织一日游碧桂园金海湾马来西亚，依斯干达。费用全免，无论你是否希望享受一天马来西亚免费游玩，或是想了解更多关于海外房地产，接触及开拓海外商机，这是一个极好的机会扩大你的视野，体会马来西亚新特区如何发展的房地产。欢迎各位会员及朋友们报名参加。

日期：2014年9月27日星期六 费用：全免



### 行程如下。

- 09:15 在大巴窰 HDB 总部集合
- 09:30 登上冷气旅游巴士前往碧桂园，金海湾，马来西亚
- 11:00 -12:30 项目介绍及参观
- 12:30 - 14:30 保龄球
- 12:30 - 14:30 午饭（免费饭盒及抽奖）
- 14:30 - 17:00 卡拉 OK
- 17:00 回程返新加坡

名额 35 人，先报名先得。报名请连同护照资料，电邮至 [info@kowloonclub.org.sg](mailto:info@kowloonclub.org.sg)。查询请致电 64409237。

### \*\* 注意事项：

- 1) 护照有效期最少 6 个月或以上。
- 2) 新加坡及香港 SAR 护照免签证，其他护照请先查核。落地签证不接受。
- 3) 不包括旅游保险，如有需要请先自行购买。

| Name | Phone No. | Nationality | Passport No. | Expiry Date |
|------|-----------|-------------|--------------|-------------|
|      |           |             |              |             |
|      |           |             |              |             |
|      |           |             |              |             |



**One Day Free Tour of Country Garden, Iskandar Johor Bahru Malaysia**

Come and join us! Enjoy a free day tour to Iskandar Malaysia. We are jointly with the C&H JB Project Team to organize a free One day tour to Country Garden at Iskandar Johor Bahru. Want to know more about overseas real estate? This is a change of a splendid opportunity to expand your vision beyond Singapore Real Estates and explore overseas opportunities. Or, just enjoy the free day tour, all are welcome.

Date: 27 Sep. 2014 Saturday     Fee: Free of Charge

The itinerary follows.

- 9:15 Gathering Point at Toa Payoh HDB Hub
- 9:30 Board transport from HDB Hub to Country Garden Danga Bay
- 11:00 -12:30 Project briefing and site tour
- 12:30 - 14:30 Bowling
- 12:30 - 14:30 Lunch (Free lunch box & Lucky Draw)
- 14:30 - 17:00 Karaoke
- 17:00 Return to Singapore

There are only 35 seats available and on a first register, first served basis. Please email to [info@kowloonclub.org.sg](mailto:info@kowloonclub.org.sg) together with passport details for registration. Any enquiry, please call 64409237.

Remarks:

- 1) Passports must have a minimum validity of 6 months from date of travel.
- 2) Both Singapore and HK-SAR passport holders do not require travel visa. Holder of other passport, please check and apply for a visa prior to departure; Visa application upon arrival is not accepted.
- 3) No travel insurance coverage included. Please apply for travel insurance, if necessary, personally.

| Name | Phone No. | Nationality | Passport No. | Expiry Date |
|------|-----------|-------------|--------------|-------------|
|      |           |             |              |             |
|      |           |             |              |             |
|      |           |             |              |             |